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Լոգլայն (arm) 

 

Պատմական պատում այն մասին, թե արդյոք հաջողվել է Մեծ Հայքի 

Արշակունիների տոհմի նախկին թագավոր (374-378 թթ.) Վարազդատին դառնալ 

բռնցքամարտի օլիմպիոնիկ Օլիմպոսի 291-րդ հնագույն խաղերում 385 թ.՝ 

հաղթահարելով կյանքի դժվարագույն ճանապարհը՝ Սասանյան 

Պարսկաստանում պատանդից մինչև իր մահը Իսպանիայում, Շոտլանդիայի 

Թուլիս կղզու տաժանավայրի փախուստից հետո, որտեղ նա ուղարկվել է Հռոմի 

կայսր Թեոդոսիոս I կողմից, ով 394 թ. մեդիոլանացի արքեպիսկոպոս Ամվրոսիի 

պահանջով արգելել է հեթանոսական աստվածներին նվիրված օլիմպիական 

խաղերը, որոնք հակասում էին քրիստոնեական կրոնի ուսմունքներին: 

 

Log Line (eng) 

 

Varazdat, a young king in Great Armenia's Arshakuni Dynasty, is pushed from his throne 

and onto a path of adventure as the result of a fatal mistake concerning his supreme 

commander, Sparapet Mushegh Mamikonyan. In order to restore his family's good name, 

Varazdat, realizing his guilt, is compelled to use his fists to fight for the title of Olympian 

in Greece's 291st Games. Whether he will be able to win the olive wreath in the Games 

of 385 AD, how Roman Emperor Theodosius I influences the fate of the Games 

themselves, why Varazdat finds himself at hard labor in distant Scotland, whether his 

dream of returning to his native Armenia will come true… and much, much more, is the 

subject of The Olympian From Artaxata: a film that bring events in the history of the 

world and Olympic Games of the 4th century AD to life. 

 

Логлайн (rus) 

 

Роковая ошибка по отношению к своему спарапету - Мушегу Мамиконяну, лишает 

престола молодого царя Великой Армении - Вараздата из династии Аршакуни, и 

толкает его на путь приключений. Осознание своей вины и намерение восстановить 

доброе имя своего рода, вынуждает Вараздата бороться за звание олимпионика в 

кулачном бою на 291-ых Играх в 385 году н.э. в греческой Олимпии. Сможет ли он 

добиться оливкового венка Игр, как повлияет на судьбу самих Игр римский 

император Феодосий I, почему Вараздат оказывается на каторге в далѐкой 

Шотландии, сбудется ли его мечта снова вернуться в родную Армению – об этом и 

многом другом в фильме «Олимпионик из Артаксаты», повествующем о событиях 

мировой истории и истории олимпийского спорта IV века нашей эры.    
 

 


